
 

                                  PROTOKÓŁ Nr XIII/19 

 

z XIII Sesji Rady Gminy Działdowo, 

która odbyła się w dniu 18 października 2019 r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy 

Działdowo. 

 

W Sesji zgodnie z załączoną listą obecności uczestniczyło 14   radnych. Nieobecny radny: 

K.Doliński,  

 

Sesja odbyła się w godzinach 1005 –1055 

 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

Jarosław Gawenda    -Radny Rady Powiatu Działdowskiego  

Dariusz Frejnik  -Radny Rady Powiatu Działdowskiego,  

Kierownik Gminnego Zakładu Usług  

Komunalnych w Uzdowie 

Karol Bojarowski -Przedstawiciel W-M Izby Rolniczej  

 

 

Mirosław Zieliński    - Wójt Gminy 

Jan Świniarski     - Sekretarz Gminy 

Wioleta Markowska                   - Zastępca Skarbnika Gminy 

Aleksandra Kowalska -Dyrektor Biblioteki – Centrum Kultury Gminy 

Działdowo 

Mariola Sobotka -Zastępca Kierownika Referatu Oświaty, 

Kultury, Zdrowia i Promocji 

Marcin Krajewski -Kierownik Referatu Strategii, Funduszy 

Europejskich, Zarządzania Kryzysowego i 

Spraw Obronnych  

Kamila Piotrowska  -Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Działdowie 

Barbara Gładysz - Radca prawny 

 

Sołtysi,  media lokalne. 
 

Ad. pkt 1 

Przewodnicząca Rady Gminy K.Wasiak dokonała otwarcia XIII Sesji Rady Gminy 

Działdowo. Następnie powitała uczestników sesji, po czym na podstawie listy obecności 

stwierdziła prawomocność obrad. 

Przewodnicząca Rady poinformowała,  że na drzwiach wejściowych do sali obrad 

zamieszczona jest klauzula informacyjna zgodnie z wymogami RODO. Informacja ta również 

wyświetlana jest na sali przed rozpoczęciem obrad. Każdy z uczestników sesji ma możliwość 

zapoznania się z jej treścią.  



 

Ad.pkt 2 

Przewodnicząca K.Wasiak zapytała o wnioski do porządku obrad. 

Wobec braku wniosków przystąpiono do realizacji porządku obrad w brzmieniu: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XII Sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Wolne wnioski i informacje.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie Gminy Działdowo na 2019 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie stawek dotacji przedmiotowych dla zakładu budżetowego. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XI/103/19 Rady Gminy Działdowo z dnia  

18 lipca 2019 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Działdowo, warunków i zasad korzystania  

z tych przystanków.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego 

Publicznego Gimnazjum w Zespole Szkół im. Janusza Korczaka w Księżym Dworze. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego 

Publicznego Gimnazjum im. Kazimierza Górskiego w Burkacie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego 

Publicznego Gimnazjum im. Andrzeja Grubby w Sławkowie.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Działdowo z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia  

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020.  

13. Sprawy bieżące. 

14. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. pkt 3 

Protokół z XII Sesji został przyjęty jednogłośnie bez odczytywania, tj. 14 głosami „za”. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 3 do protokołu/ 

 

Ad.pkt 4 

Wójt Gminy M.Zieliński  przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym, z uwzględnieniem wydanych zarządzeń i wykonanych uchwał 

/ Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu/.  

Wójt Gminy omówił główne zadania realizowane w okresie międzysesyjnym:  



 

- zakończono prace remontowe drogi wewnętrznej w Pożarach. Wartość zadania – 152 000 zł, 

- 30 września podpisano z Województwem Warmińsko-Mazurskim umowę o dofinansowanie 

projektu „ E – usługi jako nowoczesne rozwiązanie sieci wodociągowej w Gminie 

Działdowo” (wartość projektu  prawie 2.800 000 zł, dofinasowanie 85%), 

- zakończono remont remizy w Petrykozach, wartość zadania – 318 825 zł , 

- rozbudowa sieci kanalizacyjnej w Kurkach ,  

-rozpoczęto remont świetlicy w Zakrzewie; prace wykonuje Gminny Zakład Usług 

Komunalnych,  

- pomalowano świetlicę w miejscowości Grzybiny, 

- Gmina Działdowo rozpoczyna realizację projektu „Akademia kompetencji cyfrowych dla 

mieszkańców województwa pomorskiego, warmińsko – mazurskiego, podlaskiego”. Projekt 

ten realizowany będzie w ramach Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 2014-

2020, III osi Priorytetowej: Cyfrowe Kompetencje Społeczeństwa, Działania 3.1 Działania 

szkoleniowe na rzecz rozwoju kompetencji cyfrowych. Jego realizacja pozwoli na 

podniesienie kompetencji cyfrowych mieszkańców Gminy Działdowo, a odbiorcami projektu 

będzie 150 osób w różnych grupach wiekowych; kwota projektu 84 000,00 zł, 

- Gmina Działdowo rozpoczyna realizację projektu pn. „Zmieniamy siebie, zmieniamy nasze 

środowisko”, kwota około 10 000 zł, zostaną zakupione kosze do segregacji  przy świetlicach, 

- 26.09.2019 r. Gmina dokonała zgłoszenia uczniów do kolejnego projektu  organizowanego 

przez UWM w Olsztynie.  7.10.2019 r. otrzymaliśmy informację, że 24 uczniów z naszych 

szkół zakwalifikowało się na trzeci semestralny cykl zajęć  stacjonarnych w ramach 

Uniwersytetu Młodego Odkrywcy -  na Wydział Biologii i Biotechnologii. Uroczysta 

inauguracja planowana jest pod koniec października, 

- z dniem 1.10.2019 r. została podpisana umowa z podmiotem leczniczym na udzielenie 

bezpłatnych świadczeń ogólnostomatologicznych dla dzieci i młodzieży z terenu gminy.  

Dzieci i młodzież od października mogą korzystać z bezpłatnego leczenia stomatologicznego. 

Koszty leczenia pokrywa NFZ. Gabinet stomatologiczny znajduje się na ulicy Nidzickiej 12,  

- od października do końca grudnia w 5 szkołach podstawowych prowadzone będą 

pozalekcyjne zajęcia profilaktyczne. Zajęcia obejmować będą warsztaty taneczne, zajęcia 

sportowe, artystyczne i inne,  

- podjęto współpracę z ZS w Malinowie w ramach zorganizowania warsztatów i prelekcji dla 

uczniów naszych szkół dot. zdrowego odżywiania, profilaktyki otyłości, nadwagi i cukrzycy, 



 

- podjęto współpracę z fundacją Ronalda MC Donalda w ramach zorganizowania w 2020 

roku badań kompleksowej oceny stanu tarczycy, węzłów chłonnych, narządów jamy 

brzusznej dla dzieci w wieku od 9 m-cy do 6 lat,  

- Biblioteka- Centrum Kultury Gminy Działdowo i Aktywne Kurki realizują projekt „Teatr 

przy stoliku”, odbyły się już dwa spektakle z udziałem aktorów z teatru Jaracza w Olsztynie, 

- ruszył  drugi projekt  „O finansach… w bibliotece” . W okresie od października  do grudnia 

zostanie przeszkolonych 21 osób 50+.  

Ponadto Wójt Gminy wspomniał o trwającym remoncie budynku Ośrodka Zdrowia  

w Uzdowie jak również o zakończeniu remontu budynku, w którym wybuchł pożar  

w Pierławce.  

 

Ad.pkt 5 

Przewodnicząca K.Wasiak poprosiła o wnioski, pytania. 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad. pkt  6 

Zastępca Skarbnika W.Markowska  zreferowała projekt uchwały. Omówiła szczegółowo 

proponowane zmiany do budżetu po stronie dochodów jak i wydatków.  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła o pytania. 

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła Przewodniczącego Komisji Gospodarki, 

Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii komisji w sprawie omawianego projektu 

uchwały.  

Przewodniczący Komisji J.Szudrewicz poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały, jednogłośnie: 6  głosami „za”. 

Przystąpiono do głosowania.  

Rada gminy jednogłośnie tj. 14  głosami „za” podjęła 

Uchwałę Nr XIII/111/19 w sprawie zmiany w budżecie Gminy Działdowo na 2019 r. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 5 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

Ad.pkt 7 

Kierownik D.Frejnik omówił projekt uchwały. Przed podaniem kwoty dotacji poinformował 

o  podwyżkach, nowych stawkach za wodę i za ścieki, jakie będą obowiązywały z dniem  

1 lutego. Woda na terenie gminy z naszych ujęć: stawka obowiązująca 3,01 zł, będzie 3,07 zł, 

podwyżka o 6 groszy. Ścieki na oczyszczalni w miejscowościach Uzdowo, Burkat, 



 

Gąsiorowo, Kramarzewo, Pożary: podwyżka o 6 gr/m3. Woda z PGKiM: stawki zostały 

zatwierdzone przez Wody Polskie, podwyżka o 12 groszy; stawka za ścieki wzrośnie o 8 

groszy. Wnioskowana kwota dotacji na rok 2020 wynosi 258 038 zł. Kwota jest nieznacznie 

mniejsza od kwoty, o jaką wnioskowano w roku poprzednim.  

Następnie Kierownik D.Frejnik podziękował za prace zlecone, które dały ogromną 

możliwość podreperowania budżetu. Poinformował, że sytuacja jest lepsza, ale zakład musi 

mieć dodatkowe źródła dochodu, aby nie dopuścić do tego co było. Od przyszłego roku rusza 

projekt z dofinansowaniem na niecałe 3000 000 zł, wymiana wodomierzy na terenie gminy. 

Projekt jest rozłożony na dwa lata (2020-2021) . Sukcesywnie będą uszczelniane ubytki, które 

są dość znaczne.  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła o pytania. 

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła Przewodniczącego Komisji Gospodarki, 

Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii komisji w sprawie omawianego projektu 

uchwały.  

Przewodniczący Komisji J.Szudrewicz poinformował, że komisja pozytywnie i bez 

poprawek zaopiniowała projekt uchwały, jednogłośnie. 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła Przewodniczącego Komisji Ochrony 

Środowiska, Rolnictwa, Prawa, Porządku i Ochrony Przeciwpożarowej o przedstawienie 

opinii komisji w sprawie omawianego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Z.Świerczewski poinformował, że komisja pozytywnie i bez 

poprawek zaopiniowała projekt uchwały, jednogłośnie: 9 głosami „za” 

Przystąpiono do głosowania.  

Rada gminy jednogłośnie tj. 14 głosami „za” podjęła 

Uchwałę Nr XIII/112/19 w sprawie stawek dotacji przedmiotowych dla zakładu 

budżetowego. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 7 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Ad.pkt 8 

Kierownik G.Małachowski zreferował projekt uchwały. Poinformował, że uchwała 

zmieniana jest po raz drugi. Spowodowane jest to wprowadzeniem dodatkowych 

przystanków. W załączniku było 14 przystanków, dodano przystanki w Lipówce  

i w Jankowicach, przy drodze powiatowej. Potrzebna jest zgoda zarządcy drogi, aby móc 



 

zlokalizować taki przystanek. Wnioskowano również o przystanek przy Szkole Podstawowej 

w Ruszkowie. Komisja w składzie: przedstawiciel Policji, Starostwa Powiatowego, 

Powiatowego Zarządu Dróg  stwierdziła, że nie ma takiej możliwości ze względu na 

bezpieczeństwo. Po drugie znajduje się tam kościół i w pewnych momentach dochodzi do 

zagęszczenia zarówno ludności jak i pojazdów.  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła o pytania. 

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła przewodniczącego Komisji Ochrony 

Środowiska, Rolnictwa, Prawa, Porządku i Ochrony Przeciwpożarowej o przedstawienie 

opinii komisji w sprawie omawianego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Z.Świerczewski poinformował, że komisja pozytywnie i bez 

poprawek zaopiniowała projekt uchwały, jednogłośnie:9 głosami „za” 

Przystąpiono do głosowania.  

Rada gminy jednogłośnie tj. 14 głosami „za” podjęła 

Uchwałę Nr XIII/113/19  zmieniającą uchwałę Nr XI/103/19 Rady Gminy Działdowo  

z dnia 18 lipca 2019 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Działdowo, warunków i zasad korzystania  

z tych przystanków. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 9 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Ad.pkt 9 

Zastępca Kierownika M.Sobotka omówiła łącznie projekty uchwał stwierdzające 

zakończenie działalności gimnazjów prowadzonych przez gminę Działdowo, na podstawie 

art. 127 Przepisów wprowadzających ustawę Prawo oświatowe, który dotyczy likwidacji klas 

gimnazjum od 1 września 2017 r. Przepis ten obliguje organ stanowiący jednostki samorządu 

terytorialnego prowadzącego dotychczasowe gimnazja, by w terminie do dnia 30 listopada  

2019 roku w drodze uchwały stwierdziły zakończenie ich działalności. W związku z tym, że 

rok 2018/2019 był ostatnim rokiem szkolnym, w którym funkcjonowały klasy gimnazjalne 

należało podjąć  uchwały i formalnie zakończyć działalność tych jednostek. Trzy kolejne 

uchwały dotyczą zakończenia działalności z dniem 31 sierpnia 2019 r. Publicznego 

Gimnazjum w Zespole Szkół im. Janusza Korczaka w Księżym Dworze, działalności 

Publicznego Gimnazjum im. Kazimierza Górskiego w Burkacie, działalności  Publicznego 

Gimnazjum im. Andrzeja Grubby w Sławkowie.  



 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła o pytania. 

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury, 

Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia o przedstawienie opinii komisji w sprawie 

omawianego projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji E.Chojnaka poinformowała, że komisja pozytywnie i bez 

poprawek zaopiniowała projekt uchwały, jednogłośnie: 7 głosami „za”. 

Przystąpiono do głosowania. 

Rada gminy jednogłośnie tj.  14 głosami „za” podjęła 

Uchwałę Nr XIII/114/19 w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności 

dotychczasowego Publicznego Gimnazjum w Zespole Szkół im. Janusza Korczaka  

w Księżym Dworze. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 11 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Ad.pkt 10 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury, 

Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia o przedstawienie opinii komisji w sprawie 

omawianego projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji E.Chojnaka poinformowała, że komisja pozytywnie i bez 

poprawek zaopiniowała projekt uchwały, jednogłośnie, tj.7 głosami „za”. 

Przystąpiono do głosowania. 

Rada gminy jednogłośnie tj. 14 głosami „za” podjęła 

Uchwałę Nr XIII/115/19 w sprawie  stwierdzenia zakończenia działalności 

dotychczasowego Publicznego Gimnazjum im. Kazimierza Górskiego w Burkacie. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 13 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Ad.pkt 11 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury, 

Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia o przedstawienie opinii komisji w sprawie 

omawianego projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji E.Chojnaka poinformowała, że komisja pozytywnie i bez 

poprawek zaopiniowała projekt uchwały, jednogłośnie: 7 głosami „za”. 



 

Przystąpiono do głosowania. 

Rada gminy jednogłośnie tj.  14 głosami „za” podjęła 

Uchwałę Nr XIII/116/19 w sprawie  stwierdzenia zakończenia działalności 

dotychczasowego Publicznego Gimnazjum im. Andrzeja Grubby w Sławkowie. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 15 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

 

Ad.pkt 12 

Kierownik M.Krajewski omówił projekt uchwały. Uchwała dotyczy współpracy  

gminy Działdowo z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi 

w art.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. Uchwała podejmowana 

jest cyklicznie, od wielu lat. Załącznikiem do uchwały jest program współpracy  

z tymi organizacjami. Program opracowany jest na rok 2020. Głównym celem programu  jest 

wspieranie rozwoju społeczeństwa obywatelskiego i budowanie partnerskich relacji między 

samorządem a zorganizowanymi grupami mieszkańców oraz zdynamizowanie działań  

w sferze zadań publicznych. Na rok 2020 na realizację programu przeznaczona jest kwota 

15 000 zł .  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła o pytania. 

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury, 

Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia o przedstawienie opinii komisji w sprawie 

omawianego projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji E.Chojnaka poinformowała, że komisja pozytywnie i bez 

poprawek zaopiniowała projekt uchwały, jednogłośnie: 7 głosami „za”. 

Przystąpiono do głosowania. 

Rada gminy jednogłośnie tj. 14  głosami „za” podjęła 

Uchwałę Nr XIII/117/19 w sprawie  programu współpracy Gminy Działdowo  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na rok 2020. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 17 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

 

 



 

Ad.pkt 13 

Sprawy bieżące 

Radny K.Chyliński: nie wiem czy to właściwe miejsce, ale wydaje mi się, że tak, ponieważ   

rusza coroczny projekt Szlachetnej Paczki, a w tym roku liderem rejonu Działdowo jestem ja. 

Mam prośbę, przede wszystkich do państwa sołtysów i radnych, jeżeli moglibyście pozostać 

po sesji na chwileczkę, ponieważ obecnie jesteśmy na etapie poszukiwania rodzin 

potrzebujących na terenie naszego powiatu ale i innych. Jeżeli ktoś widzi w swoim otoczeniu 

osobę starszą czy rodzinę, która takiej pomocy potrzebuje, to po sesji trochę zostanę, mam 

karty zgłoszeń. Taka  rodzina musi podpisać, że wyraża zgodę na zgłoszenie do programu. Po 

sesji wyjaśnię szczegóły .  

Wójt Gminy nawiązał do wykonywanych  prac i remontów. Trwają remonty chodników,  

w miejscowości Krasnołąka i Gnojno. Większość pieniędzy z funduszu sołeckiego, częściowo 

dofinansowuje gmina. Do końca tygodnia zostanie ogłoszony przetarg na drogę w Kurkach. 

Umowa nie została jeszcze podpisana.  Jest ustna informacja, że gmina te środki otrzyma. 

Najprawdopodobniej podpisanie umowy nastąpi w granicach 24 października. Następnie 

Wójt Gminy zwrócił się do państwa sołtysów informując, że około 10 listopada odbędzie się 

sesja i jest to ostatnia sesja, aby wprowadzić zmiany. Po następnej sesji nie ma możliwości 

wprowadzenia zmian w funduszu sołeckim. Po niedzieli będą wykonywane prace  

w Malinowie i być może kostka w  Rudolfowie.  

Sołtys K.Trybel zwrócił uwagę, że pozostanie jeszcze przystanek w Księżym Dworze  

i położenie kostki pod przystankiem. 

Kierownik D.Frejnik poinformował, że do połowy listopada zostanie to zrobione. 

Wójt Gminy: przyspieszymy trochę, panie kierowniku, aby była jeszcze pogoda. Wiem, że 

nie ma ludzi do pracy, więcej nie będziemy zatrudniać. Część prac wykonuje GZUK, aby 

pieniądze nie uciekały poza gminę.  Nieraz ten termin nie pasuje.  W tej chwili remontowana 

jest świetlica w Zakrzewie, malowana świetlica w Pierławce. We wtorek będzie malowana 

świetlica w Myślętach. Są wodociągi, bardzo pilna praca w Gnojnie. Na pewno wszystko to, 

co zostało zaplanowane zostanie zrobione. W trakcie dochodzą kanalizacja czy wodociąg, tak 

jak ostatnio, w ubiegłym tygodniu Uzdowo. Czy zostało już skończone? 

Kierownik D.Frejnik: mamy  problem  ponieważ są tam trzy światłowody i musimy ręcznie 

kopać. W poniedziałek zostanie skończone. 

Wójt Gminy: wszystko pęka, z lat siedemdziesiątych. Tego nie planowaliśmy ale zalewa,  

więc musimy to zrobić. Takie rzeczy się zdarzają. Przerywane są wtedy prace planowane, 

ponieważ to jest  ważniejsze.  



 

 

Radny M.Wiszowaty: czy jest informacja na temat protokołów posuszowych, kiedy wrócą 

od wojewody?   

Kierownik M.Krajewski: protokoły suszowe są przekazywane do akceptacji wojewody, 

pojechały trzema transzami. W przyszłym tygodniu musimy definitywnie to zakończyć  

i będziemy być może osobiście rozwozić do każdego rolnika, aby to przyspieszyć. Samo 

podpisywanie długo trwało, różnie ludzie przyjeżdżali, więc bezpieczniej będzie te protokoły 

rozwieść.  

 

Ad.pkt 14 

Wobec wyczerpania porządku dziennego Przewodnicząca Rady Gminy K.Wasiak 

o godz.10.55 zamknęła XIII Sesję Rady Gminy Działdowo. 

 

        Protokołowała:                     Przewodniczyła: 

    Marta Nazarewicz                             Krystyna Wasiak 

          /Inspektor/                                            /Przewodnicząca Rady Gminy/ 

 

Przebieg sesji w pełni odzwierciedla nagranie audiowizualne z XIII Sesji Rady Gminy 

Działdowo, która odbyła się w dniu 18 października 2019 r. 


